



22nd July 2024

22 يوليو 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
المحترمين،،،

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Meeting of the Board of Directors of Apex Investment PSC (the Company) to be held on Thursday 25th July 2024

الموضوع: اجتماع لمجلس إدارة شركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع. (الشركة) يوم الخميس الموافق 25 يوليو 2024

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company will hold a meeting at 3 PM (UAE time) on Thursday, 25th July 2024. The meeting will take place via video conference and will focus on the following agenda:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نفيدكم علما بأن إجتماع مجلس إدارة الشركة سينعقد في الساعة 3:00 ظهراً (بتوقيت الإمارات) يوم الخميس الموافق 25 يوليو 2024 حيث سيتم عقد الاجتماع عبر تقنية الفيديو وسيتم التركيز على جدول الأعمال التالي:

1. Consider the Company's Board of Directors resolutions issued by circulation on 14th March 2024.
2. Consider the Company's Board of Directors resolutions issued by circulation on 20th March 2024.
3. Consider and approve the financial results for the second quarter of the current financial year 2024.
4. Discuss General operational strategic matters relating to the activities of the Company and its projects.

1. النظر في قرارات مجلس إدارة الشركة الصادرة بالتمرير بتاريخ 14 مارس 2024 للنظر في اعتمادها.
2. النظر في قرارات مجلس إدارة الشركة الصادرة بالتمرير بتاريخ 20 مارس 2024 للنظر في اعتمادها.
3. النظر في اعتماد النتائج المالية للربع الثاني من السنة المالية 2024.
4. مناقشة الأمور الاستراتيجية التشغيلية العامة المتعلقة بأنشطة الشركة ومشاريعها.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



أحمد عامر عمر / Ahmed Amer Omar
العضو المنتدب / Managing Director

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين